

OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 2/2025

Onsdag d. 23.4 kl 18.30

Klublokalet Højene Skole

Formanden meddeler, at Per Hauge er udtrådt af bestyrelsen og også stopper som materielforvalter

Øvrige bestyrelse tilstede foruden suppleant Kim Jørgensen, afbud suppleant Asta Linauskas

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

Åbent hus-arrangement 6. april i Uggerby. Blev promoveret på diverse medier og platforme, der var godt vejr – men ingen dukkede op. Grundet kommunikationsfejl var der tilmelding, det var egentlig ikke meningen. Næste gang uden tilmelding

divisionmatch i Palsgaard: Vi var for få afsted, fik dermed for få point. Endte på sidstepladsen i matchen. Vi overvejer om man kan lave klubsamarbejde til divisionsmatcherne. Kjeld undersøger mulighederne.

Påskeløb: God 20 OKV'ere deltog. Hyggelig klubbetur som altid. Regnvejr om lørdagen var lidt træls. Næste år arrangerer OK Horsens. 2. og 3. etape er tæt på Hedegården bed & breakfast hvor vi tidligere har boet. Der er 22 sengepladser. Vi prøver at forhåndsreservere alle pladser til påsken 2026

3. Økonomi

Kassereren har rundsendt regnskabet på mail forud for mødet. Status tages til efterretning. Holder i forhold til budgettet

4. Visionsarbejde (fast punkt)

Vision:

- Vi vil være en attraktiv klub for hele familier
- Vi vil være en klub med mange unge udøvere
- Vi vil være en klub med et godt socialt liv.
- Vi vil være en klub for alle
- Vi vil være en klub med en sund økonomi
- Vi vil være en klub, som er synlig og anerkendt i lokalsamfundet.

Gruppe 1: Træning/ tovholder Allan: Klubtræning om tirsdagen er i O kalenderen. Ellers minus nyt

Gruppe 2: Kommunikation og synlighed/ tovholder Jens: Er startet på oplæg til revidering af hjemmesiden. Har fået kontakt til Foreningskontakter på skolerne. Forhåndsbeskrivelser af klubløb er blevet mere synlige. Flyers tilovers fra Åbent Hus-arrangement ligger i klubkassen, kan udleveres til "nye" interesserede der måtte dukke op til klubløb.

Gruppe 3: Sociale aktiviteter/ tovholder Susanne: Konkluderer klubben har mange faste aktiviteter i forvejen. Gruppen skønner, der ikke er behov for nye, men i stedet skal vi bruge krudtet på at fastholde de allerede etablerede traditioner.

Gruppe 4: Rekruttering og fastholdelse/ tovholdere Ann og Asta: Åbent Hus se tidligere. Forslag til velkomstmil er lavet. Afventer godkendelse. Formanden sender fremover velkomstmil til nye medlemmer. Rikke sørger for O service inkl. password, Allan får mailadresse og sender Ugebrev ud.
(Find nyt medlem, mentorliste afventer)

Gruppe 5: Organisering af arbejdsopgaver internt i klubben/ tovholder Hanne: Diverse skriv med input til hjemmesiden er afleveret til Gruppe 2. Udkast til tjekliste til klubløbskassen er næsten klar. Mangler godkendelse af bestyrelsen før laminering. Klubaften – se punkt 6. Link til referater fra bestyrelsesmøder samt kommende møde ses nu på hjemmesiden/ O kalenderen

5. Find Vej:

Vi har ikke arrangementet på Find Vej dagen d. 26. april i år

6. Kommende aktiviteter:

Sct. Hans løb 19/6 Tversted. Gruppe 10 er banelægger, Susanne er tovholder på maden

Der planlægges **klubaften til efteråret**. Torsdag d. 2. oktober kl. 19.00 i klublokalet. Emnet er Condes/ baneopsætning og gøre klar til trykning. Kjeld er tovholder Klubaften om banelægning til foråret 2026

Næste **divisionsmatch** 7/9 i Fløjstrup, Århus. Op/nedrykningsmatch 5/10 Silkeborg Vesterskov

Skawdyst 2025 d. 9.-12. juli: Skagen, Uggerby, Bunken og Sindal. Stævneleder Allan er i gang med at færdiggøre drejebogen med beskrivelse af bemanding, logistik af materiel etc. En del er på plads, men en del mangler stadig. Intensiv indsats den nærmeste tid med at få alle funktioner besat. Funktionsledermøde planlagt 5/5. Møde for alle banelæggere + kontrollanter 7/5. Fællesmøde i uge 22.

Nordjysk Nat 8. oktober 2025: Stævneledelse/ banelægning Kjeld, Jens og Allan. Terræn? Behov for revision af kort?

Nordjysk Klub Dag 2/11: Stævneledelse/ banelægning: Thomas, Asta og Hanne. Løbsterræn skal beslattes snarest. Behov for revision af kort?

NJ2D 2026: Lang og mellemdistance i Tversted, stævneplads Skiveren camping Stævneledelse Asta og Thomas
Parkering Skiveren Camping

Skovtilladelse OK dog med minusområder. OK med Katsig til fortræning og natprolog. Banelæggere nat: Finn Hørup og Lisbeth Nielsen. Thorkild Pedersen er banekontrol Banelæggere fortræning + lang og mellemdistance? Jørn Bachmann og Jens Lyhne foreslås som det ene banelæggerteam med Hans Ingemann som kontrol Bemanding: Thomas er i gang med drejebogen. Koordinerer med funktionærerne inden sommer.

Beregning Kjeld Arildsen

Nordjysk Nat 30. september 2026: Stævneledelse og bemanding udsættes

WCSG 2026:

11. juni Longdistance Skagen Klitplantage (Kirkemilen)

12. juni Middledistance Bunken

Afventer fortsat skovtilladelser. Deadline for organisatorerne nærmer sig

Stævneledelse, banelæggere, løbsterræn?

Natløb 6/10 2027 udsættes

7. Ungdomsudvalg:

Sverigesturen til Kr. Himmelfart har 14 tilmeldte. Tilskud fra klubben på ca. 9.000,- kr. godkendes.

8. Kortudvalg:

NJ2D26: Gideminas kommer til efteråret, reviderer Tversted samt tegner Skiveren Bakke, hvis vi får tilladelse til at bruge området. Asta undersøger dette.

Nordjysk Nat 2025 – terræn? Revision?

Nordjysk Klub-Dag 2025 – terræn? Revision?

9. Træningsudvalg:

Fast punkt – tjek konflikter med åbne løb. Ingen aktuelle konflikter.

10. Kommunikation:

Se under punktet visionsarbejde

11. Evt.

Der drøftes Emit-brikker kontra Sport Ident. Om ½ år skal emnet igen drøftes med AOK forud for planlagt fællesindkøb af nyt udstyr. Sport Ident er en dyr investering, men varer evigt. Emit brikkerne dør, skal fornyes regelmæssigt.

Allan deltager i Idrætsmødet i AKKC, skal interviewes om Oløb. Ungdomsløber er inviteret med.

Klubbelt situationen drøftes atter. Der har tidligere været foreslået at udskifte Tipien med Pop Up telt. Aktuelt er der ikke stemning for dette. Tipien er hurtig at slå op og tage ned, har plads til mange. Ole er ved at undersøge mulighed for at få lavet ny større taske til teltet, gerne m rygstropper. Desuden solid pose til stængerne. Det er fortsat fælles ansvar for deltagere til åbne løb at koordinere hvem der tager teltet med. Praktisk hvis det er klubmedlemmer i/tæt på Hjørring, der kører omkring og henter telt. Man hjælpes ad med opsætning/ nedtagning. Kommunikation herom kan med fordel foregå i FB gruppen

12. Næste møde:

3. juni kl. 19.00 i forbindelse med B&U træning i Lilleheden

Mødet slut kl. 21